



客戶通訊

Customer Notice

客戶通訊

Ge-TS 商貿易
Your Trusted Partner

報關平台及服務計劃 (16/03/01/AL)

親愛的客戶：
Dear Customer,

「商貿易」設有不同的電子進/出口報關平台，結合雲端技術的便利及桌面軟件的速度，提升運作效率及簡化流程。客戶可按個別需求揀選適合您企業使用。

Ge-TS has developed a range of TDEC software solutions, including Ge-TS SP/AP, Ge-TS Premium and Ge-TS Titanium with high speed of cloud-based software to help customers in enhancing productivity and operational efficiency.

在提供24小時電子服務的同時，我們的客戶服務中心亦於每天早上7時至晚上11時，為您提供專業的技術支援。「商貿易」提供多種綜合服務組合及計劃，切合每一位不同使用量客戶的個別需求，並提供一籃子增值服務。

Ge-TS electronic submission service is provided round-the-clock (24hours daily), supplemented with our Customer Services Centre operation from 7:00am to 11:00pm, Monday to Sunday. We offer a wide range of all-inclusive service packages with a whole suite of value-added services to fit the needs and usage of different segments of traders.

有關電子服務之收費，可參閱「商貿易」網頁：
For service charge of Ge-TS electronic services, please visit the following link.

<https://www.ge-ts.com.hk/sites/default/files/price-list/price-zh.html>

<https://www.ge-ts.com.hk/sites/default/files/price-list/price-en.html>

如有查詢，歡迎致電我們的客戶服務熱線 (8201-0082)。
For enquiries, please contact our customer service hotline at 8201-0082.

「商貿易」客戶服務部 謹啟
Customer Service Department
Global e-Trading Services Limited

本函只屬電子通告，請不要回覆。所有資料只供參考，請向「商貿易」查詢最新情況。
This e-mail serves as notification only - please do not reply to this e-mail. All information is for reference only. Please call us for any updates.